
Terugkoppeling Districtelijk Veiligheidsoverleg (DVO) 11 december 2019 
 
Mededelingen 

- Burgemeester Dadema wijst de aanwezigen op de ondermijningsweek in de tweede week 
van maart. Over de naamgeving van deze week wordt nog nagedacht, om de focus niet te 
sterk op de aanpak ondermijning te leggen, maar juist ook op preventieve acties / activiteiten.  
Ook wijst hij op de managementbijeenkomst ondermijning op 13 febr. Hiervoor worden 
managers uit gemeenten en partnerorganisaties uitgenodigd. Aan de burgemeesters wordt 
gevraagd dit in hun organisatie indien nodig nog verder onder de aandacht te brengen.   

- Burgemeester Bats geeft aan dat er de nodige stappen worden gezet in de IJssellandse 
aanpak van digitale criminaliteit. In Q1 van 2020 zal hij een nadere toelichting geven. Door de 
voorzitter wordt gewezen op een memo van het Veiligheidsberaad over Digitale Criminaliteit. 
Ook zijn de gemeenten Enschede en Nijmegen hier al best ver in.  

- Burgemeester Van Lente neemt de dossiers van de heer Segers over. Verder geeft zij aan 
tijdens een volgend DVO-overleg / Bestuurdersdag het graag te willen hebben over de 
Stuurploeg in relatie tot Infopleinen Regionaal Informatie en Expertise Centrum (RIEC) 

- In verband met afwezigheid beide bestuurlijk portefeuillehouders geeft Marleen aan dat er 
naar aanleiding van de sessie “horen” bij een crisismaatregel nieuwe pasjes met de verkorte 
handreiking beschikbaar zijn tijdens dit DVO. Ook is de handreiking digitaal beschikbaar. 
Burgemeester Bats geeft hierop aan dat de gemeente Steenwijkerland onder mandaat gaat 
horen. Na een jaar wordt er geëvalueerd.  

- Ten aanzien van Burgernet geeft burgemeester Bilder aan dat de bijdrage voor 2020 wordt 
gemaximeerd op 3 ct. per inwoner. Volgend jaar wordt benut om afspraken te maken over het 
vervolg. 

 
Vanuit de politie wordt aangegeven 
- Ten aanzien van de Sinterklaasintocht is veel inzet geweest, hopen dat er snel nieuwe balans 

komt in dit kinderfeest. 
- Over de capaciteit wordt aangegeven dat het werk nog steeds gedaan wordt. 
- Het jaarverslag van politie is begin volgend jaar gereed, er volgt een schriftelijke ronde.  
- De acties van agrariërs. Met de gemeenten die het betreft worden specifieke afspraken 

gemaakt.  
- Jaarwisseling wordt kort benoemd. De Veiligheidsregio komt weer snel na de jaarwisseling 

met een beeld van hoe het verlopen is.  
 
Eindevaluatie doorontwikkeling Veiligheidshuis 
Burgemeester Strien leidt dit onderwerp in en Liesbeth geeft vervolgens een presentatie over de 
genomen stappen. Liesbeth geeft aan in april in het DVO zowel de eindevaluatie + financiële + 
organisatorische gevolgen te agenderen. De ambtelijke werkgroep gaat met deze vragen nu aan de 
slag. Liesbeth ziet een ontwikkeling naar een Zorg en Veiligheidshuis, waarbinnen ook de 
doorontwikkeling van het thema zorg en veiligheid kan worden opgepakt.  
 
Burgemeester Dadema geeft veel complimenten voor de evaluatie. Op de genoemde rollen van het 
Veiligheidshuis ziet hij veel doorontwikkeling en ook de benaming Zorg en Veiligheidshuis is prima.  
Verder geeft hij aan dat de essentie van de pilot aan de kant van procesregie zat. Maar welke 
casuïstiek ligt nu echt bij het Zorg en Veiligheidshuis / wat is nu complexe zorg? Eigenlijk zouden we 
eerst dit moeten onderzoeken voordat je verder gaat. We moeten heel scherp weten waar we het 
over hebben. 
Liesbeth geeft hierop aan dat veel van de casussen die nu bij het Veiligheidshuis komen complexe 
expertise vragen. Liesbeth geeft aan niet te streven naar de uitbreiden van procesregisseurs, maar 
qua ondersteuning is er wel wat nodig.  
 
Burgemeester Strien vat samen: 

- Op inhoud zouden we in het rapport nog iets kunnen zeggen over de grote versus kleine 
gemeenten en wat dit betekent. 

- De werkgroep zal zich buigen over de vraag of de financiële verdeling redelijk is.  
- Ten derde is de vraag hoe sterk het lokale veld is m.b.t. deze problematiek.  

 
In het volgende DVO komt dit terug. 
 



Bibob-beleid (Wet bevordering integriteitsbeoordelingen door het openbaar bestuur) 
Portefeuillehouder Dadema spreekt zijn dank uit richting Annemieke Hooghiemstra en de andere 
leden van de werkgroep Bibob er ligt een prachtig product dat zeer behulpzaam is voor andere 
gemeenten in IJsselland. Verder geen inhoudelijke opmerkingen. 
 
Rondvraag 
Tijdens de rondvraag wordt kort stilgestaan bij de acties van agrariërs op 18 december.  Er is een Staf 
Grootschalig en Bijzonder Optreden (SGBO) voor Oost NL en ook het Regionaal Operationeel Team 
komt preparatief bij elkaar (overige relevante info hierover is verspreid via de reguliere kanalen).  

 


